保证申明
RISK DISCLAIMER
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Party A:      

乙方：     
Party B:      

甲方通过乙方（日本进口代理商：     ）向METI申请销售电子电气产品进行备案。
Party A applies to METI for filing sales of electronic and electrical products by Party B(Japanese import agent:       ) .

甲方保证所销售标注了乙方公司名字的产品为符合PSE证书（编号：     ）上所列产品并备案，且系列产品真实符合系列划分原则要求（指：仅外观不同，内部电路+电池构成及性能相同的情况下的系列产品）。甲方如销售不在备案范围内的产品，乙方有权要求甲方停止销售并承当相应的法律责任。
Party A ensures that all products sold are labeled with Party B’s company name must in line with all listed products in the PSE certificate for reference (certificate number：     ). Also, real series products conform to the classification principles (It refers to the series products only in different appearance, but internal circuit and battery composition and performance are same). If Party A sells the products which are not included in the record, Party B has right to ask Party A to stop selling products and assume the corresponding legal responsibilities.

甲方保证对所销售标注了乙方公司名字的产品进行严格的质量控制（如出货前进行产品检查并保留检查记录），并对任何批量生产产品及市场销售产品承担质量法律责任。甲方如销售标注了乙方公司名字的不合格产品到日本市场，应对产品进行召回，并向乙方赔偿名誉和法律损失。
Party A warrants that it shall strictly control the quality of the products sold are labeled with Party B’s company name (such as conducting product inspection and reserving inspection record before shipment), and Party A shall be liable for any mass-produced products and products sold in the market. If Party A sells unqualified products which are labeled with Party B’s company name to the Japanese market, these products shall be recalled and compensate Party B for damage of reputation and legal consequence.

如果甲方在日本市场销售的产品出现任何问题，都由甲方负责所有的与之相关联的赔偿等事宜。乙方免责。
Party A shall assume all liabilities and corresponding compensation for the products selling to Japan. Party B will not be responsible for any issue as result of quality problem.

公司名称（Company name）：     
申请人（applicant）：     
联系电话（Tel）：     
电子邮箱（E-mail）：     
日期（Date）：     
备注（Attentions）：请加盖公章Please affix the official seal !

本信息仅供上述地址的个人或实体使用，并且可能包含特许的，机密的和根据有关法律可以豁免公开的信息。如果阅读这些信息的人不是此信函收件人，或不是负责转交此信函给指定收件人的雇员或代理人，对该信息的传送、发布或复印绝对禁止，特此通知。
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